
O ; ..< . .

	

]

	

_v .~ i1 ii~ fGt

yszám : K `69 -4-.3
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szöve

	

2008 DEC 3.

Képviselőcsoportja

kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hajdúszoboszlói wellnes égett tetemek bűzében! ? "címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Szabó Imre Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hetekben nagy felháborodást váltott ki Hajdúszoboszlón az a az információ, hogy a
város világhírű gyógyfürdőjétől légvonalban 4-5 km re Ebes község közigazgatás i
területén(Ebes, tanya 92, MATADELLA Kft ., Debrecen Civis u. 16.) elhullott állato k
megsemmisítője lépne működésbe ez az üzem a tetemek elégetésével semmisítené meg a z
elhullott állatokat . Hivatalos információk szerint az üzem mindenféle szakhatóság i
engedéllyel rendelkezik így többek között környezetvédelmi engedéllyel is . Az égetőműre
már megkérték a próba üzemi engedélyt is így nagyon valószínű, hogy rövidesen elkezdheti
üzemszerű működését is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mindazok akik tisztában vannak egy ilyen üzem technológiájával azok nagyon jól tudják ,
hogy az égetéskor keletkező gázok és káros anyagok jelentős részét lehet meg lehet kötni k i
lehet szűrni . Van azonban egy valami amire a jelenlegi technológiák csak elképeszt ő drágán
vagy egyáltalán nem képesek ez pedig az égetéskör keletkezett bűz semlegesítése .

Hajdúszoboszlón az éves meterológiai adatok alapján az uralkodó szél irány kelet, észak-
keleti . Az égető mű elhelyezkedése pontosan az uralkodó szélirányba esik tehát ha az üzem
beindul a hajdúszoboszlóiaknak és a városban érkez ő strandolni, pihenni , gyógyulni kívánó
vendégnek az év jelentős részében együtt kell élnie a gyomorforgató b űzzel . Ez akár oda i s
vezethetne, hogy a világhírű fürdővárosból elmenekülnek a vendégek és hiába voltak a
fürdőberuházások és hiába épül meg az új fedett élményfürdő is .



Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek ismeretében kérdezem Öntől :

Feltételezem, hogy a fent leírt tényeket az engedélyeket kiadó szakhatóságok i s
ismerik . Ha igen hogyan lehetséges az, hogy ennek ellenére megkapta a
környezetvédelmi hatóságtól az éget ő mű az engedélyt .
A Hajdúszoboszlón és a környéken él ő emberek jogos felháborodása és a megkezdett
aláírásgyűjtések hatására hajlandó e a tárca intézkedni az ügyben, és az illetéke s
szakhatósággal felülvizsgáltatni a kiadott engedélyeket?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 3 .

Márton Atti a
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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